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Styrelsemöte 2022-09-28 
 

 

 
Närvarande ledamöter: Ulf Lindahl, Johan Engström, Pelle Molin, Anna Memmi och Kicki Lindström 
Tid och plats: 18:00-20:00 i HOK-stugan 

 

1. Mötet öppnas 
Ordförande Anna Memmi förklarade mötet öppnat. 
 

2. Godkännande av dagordning 
Ärendelistan godkändes. 
 

3. Protokolljusterare 
Johan valdes till justerare för mötet. 
 

4. Föregående mötesprotokoll 
Styrelseprotokollet från 2022-08-25 gicks igenom. Några tillägg i dokumentet kopplat till befintligt 
driftsbidrag med Härnösands kommun kommer att föreslås. Några nya kompasser är inköpta.  
 

5. Ekonomi 
Resultatrapporten studerades i detalj. Arbete har påbörjats för att få till projektnummer för att se 
resultat för enskilda aktiviteter. Utbetalning för arbetet med den nya Hälledalskartan sker inom 
kort. Bidrag från Hälledalsskolan kan möjligen inkomma. Utgiftsposten ”Intäkter, Statliga bidrag” är 
mycket större än budgeterat, vilket främst beror på att vi har erhållit flera olika återstartstöd från 
olika håll. Beräknat resultat för år 2022 förväntas därför bli bättre än planerat.  

 
6. Stuguthyrningspolicy etc. 
Reviderad stuguthyrningspolicy 
Förslag till tabell med kostnader vid uthyrning diskuterades. Magnus har kontrollerat med 
räddningstjänsten vad som krävs för uthyrning gällande utrymningsvägar, brandvarnare etc. 
Övernattning i duschutrymmena är inte lämpligt av utrymningsskäl. Utgångsskyltar behövs på 
dörrarna.  
 
BIK, träningstillfällen under hösten 
BIK Skidor har ställt frågan om HOK kan ställa sin klubbstuga till förfogande för sex träningstillfällen 
under hösten.  
 
Styrelsen beslutade att: 

• Inköpa seriekopplade brandvarnare till klubbstugan. Ulf mailar stugkommittén om detta. 

• BIK Skidor får använda klubbstugan under några träningstillfällen under hösten. Städning 
sker efter varje träning. 
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7. Rekrytering – trivselkommittén 
Omtag behövs för trivselkommittén. Föräldrar till yngre barn tillfrågas aktivt till våren.  
 

8. Jubileumsfest 
Ett förslag är lördag 19 nov på kvällen. HOK sponsrar festen med lämplig summa, c:a 15.000 kr. Vi 
kollar upp olika lokaler, t.ex. Engströms, Logen och Frimurarna. 
 

9. Läget i HOK 
Kartkommittén 
Hälledalskartan är nyproducerad. Flera frågor om skolkartor kan vara på ingående. 
 
Hemsidesgruppen 
Licensen till kanslietonline är inköpt. Diskussion kring Windows 365 och molntjänster kopplat till 
hemsidan diskuterades. BIK Skidor är också på gång att byta till kanslietonline. 
 
HittaUt 
Ett första planeringsmöte har nyss genomförts. Checkpointgruppen träffas 4 okt kl 18. 
Sponsordelen har gruppen släppt hanteringen av, förutom bidraget från kommunen. 
 
Härnö Trail 
Färre anmälda förväntas än tidigare år. Intäkterna blir därför möjligen lägre än förväntat. 
 
Stugkommitté 
Städlista är på gång. Eldragningen till förrådet är klar. 
 
Ungdomskommittén 
Många följer med till 25-mannastafetten söder om Stockholm. Till Daladubbeln är också många 
anmälda. Årets medaljutdelning inom HOK sker på simhallsavslutningen. Ev. uppstart av 
”Härnösandsserie” med orientering särskilda kvällar för alla åldrar diskuterades. 
 

10. Övriga frågor 
Föreningsträff ÅOF 
Inbjudan utskickad till träff lördag 12/11 kl 9-17, Hotell Höga Kusten. Alla föreningsmedlemmar i 
Ångermanland är välkomna. 40 platser är bokade. Senaste anmälningsdatum 12 okt. 
 
Simhallen 
Prisutdelning i gympasalen Sälen kl 14.30-15. Simhallen + Relaxen kl 15-17. Knytis, inkl. kaffe. Anna 
M kan koka kaffe. Alla tar med fikabröd och gärna egna muggar. 
 
Ungdomsledarna 
Styrelsen ger ungdomsledarna någon present även i år. 
 
Klubbkonferens 
Bra om möte med alla kommittéer och styrelsen genomförs före jul. Tema framtidsplanering. Ett 
datumförslag är onsdag 30 nov (kl 18-21?). 
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11. Förberedelser och ärenden till nästa möte  
 
Nästa styrelsemöte är onsdag 26 okt kl 18-20 i HOK´s klubbstuga. 
 
Arbetet med Trygga idrottsmiljöer är då en punkt på dagordningen. 
 

12. Mötet avslutas 
Ordförande Anna Memmi förklarar mötet avslutat.  
 
 
 
_______________________ _______________________ ________________________ 
Ulf Lindahl   Anna Memmi   Johan Engström 
sekreterare   ordförande    justerare 


